
 
Protokół posiedzenia Komisji Zdrowia Polityki Społecznej 

i Rynku Pracy  
 

Nr  3/2024  w dniu 18 lipca 2024 
 

 

Posiedzenie rozpoczęto o godz.  16.15 zakończono o godz. 18.15 
 

 

L.p Imię i nazwisko Podpis 
1. 

 
Iwona Tyll 

Przewodnicząca 
 

obecna 

 2. 
  

Anna Twardowska       
Wiceprzewodnicząca   

 
obecna 

3. Ewa Roman   
Sekretarz 

 
obecna 

4. Małgorzata Osuch    
 

 
obecna 

5. Tomasz Kranc  
 

 
nieobecny 

6. Wiesław Nowak  
 
 

 
nieobecny 

7. Robert Woźniak      
 
 

 
obecny 

8. 
 

Leszek Zdrzałka     
   
 

 
obecny  

 

 

 

 

Nieobecni członkowie Komisji: 
1. Tomasz Kranc 

2. Wiesław Nowak 

 

 Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 
1. Przemysław Bury – Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej w Wągrowcu 

2. Przemysław Fredrych – Kierownik działu techniczno-eksploatacyjnego 
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 1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
 
1.1. Powitanie, sprawy organizacyjne. 

1.2. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 

1.3. Przedstawienie informacji nt. ofert usług medycznych w Powiecie 

Wągrowieckim ze szczególnym uwzględnieniem leczenia 

specjalistycznego. 

1.4. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

1.5. Zakończenie. 

 
 

2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

 
Nie zaistniała taka potrzeba 

 
 

3. SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 
 

Posiedzenie komisji odbyło się na terenie Zespołu Opieki Zdrowotnej w Wągrowcu 

przy ul. Kościuszki 74. Zebranych powitała Przewodnicząca Komisji Zdrowia Iwona 

Tyll oraz przedstawiła imiennie członków komisji i zaproszonych gości.  

Przewodnicząca przedstawiła porządek posiedzenia komisji, który jednogłośnie został 

zaakceptowany przez biorących w niej udział członków. 

 

Następnie głos zabrał Pan Przemysław Bury – Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej w 

Wągrowcu, który szczegółowo przedstawił zakres usług medycznych jakie oferuje 

Zespół Opieki Zdrowotnej. W swej wypowiedzi Pan Dyrektor zaznaczył, że w okresie 

od stycznia do czerwca 2024 r. udzielono na podstawie umów z WOW NFZ w 

Poznaniu łącznie 20 080 świadczeń. W skład łącznej liczby świadczeń wchodzą 

przyjęcia w trybie stacjonarnym, ambulatoryjnym oraz wyjazdowe. 

W ramach lecznictwa zamkniętego leczono ogółem 6 698 pacjentów, w tym; 

 2 989 mężczyzn 

 3 021 kobiet 

 688 dzieci 
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Ogółem zmarło 158 pacjentów (82 kobiety, 76 mężczyzn). 

W oddziałach tzw. ryczałtowych leczono ogółem 2 202 pacjentów; 

 1 177  w Oddziale Chirurgii Ogólnej 

 667 w Oddziale Chorób Wewnętrznych 

 336 w Oddziale Ginekologicznym 

 217 w Oddziale Dziecięcym 

 22 w Oddziale Anestologii i Intensywnej Terapii. 

W oddziałach zabiegowych wykonano ogółem 1 049 operacji; 

W Oddziale Chirurgicznym 790 w tym; 

113 zabiegów Chirurgicznych 

32 zabiegi chirurgiczne laparaskopowe 

645 zabiegów chirurgii urazowej oraz ortopedycznych. 

W Oddziale Ginekologicznym – 259. 

W dalszej części swej wypowiedzi Pan Dyrektor przedstawił procentowe wykonanie 

planu świadczeń udzielanych w ramach umowy Systemu Podstawowego Szpitalnego 

Zabezpieczenia Świadczeń Opieki Zdrowotnej. W zakresie ryczałtu wykonano ogółem 

116,12 % planu, w tym w zakresie; 

 Chirurgia Ogólna 163 % 

 Choroby Wewnętrzne 95,69 % 

 Pediatrii 110,26 % 

 Ginekologia 87,62 % 

 Anestezjologia i Intensywna Terapia 48,82 %. 

W kolejnej części Pan Dyrektor przedstawił i omówił wykonanie umów WOW NFZ w 

pozostałych zakresach tj.; 

 w Szpitalnym Oddziale Ratunkowym, gdzie leczono ogółem 4 190 pacjentów 

 w Poradni Położniczo Chirurgii Ogólnej rozliczono 3 401 udzielonych świadczeń 

 w Poradni Położniczo-Ginekologicznej rozliczono 1 639 udzielonych świadczeń 

 w Poradni Zdrowia Psychicznego rozliczono 954 udzielonych świadczeń 

 w Poradni Rehabilitacyjnej rozliczono 460 udzielonych świadczeń 

 w zakresie badań diagnostycznych w Tomografii Komputerowej w pierwszym 

półroczu wykonano ogółem 3 603 badania, z czego 2 757 były wykonane w ramach 

leczenia stacjonarnego a 846 w ramach badań ambulatoryjnych. 
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 w Nocnej i Świątecznej Opiece Zdrowotnej udzielono 4 305 porad lekarskich, w 

tym:   

 4 139 ambulatoryjnych 

 159 wyjazdowych 

 7 udzielonych telefonicznie 

 w Zakładzie Opiekuńczo-Leczniczym leczono 89 pacjentów 

 w Ratownictwie Medycznym zadysponowano ogółem 1 887 wyjazdów ZRM, w tym: 

 w Specjalistycznym Zespole Ratownictwa Medycznego 792 

 w Podstawowych Zespołach Ratownictwa Medycznego 1 095 

 w ramach transportu sanitarnego w POZ w pierwszym półroczu zrealizowano 194 

wyjazdy w ramach umowy zawartej z ośmioma Ośrodkami Podstawowej Opieki 

Zdrowotnej. 

. 

W dalszej części posiedzenia radni mieli możliwość zadać pytania dotyczące 

funkcjonowania placówki. 

Głos zabrała radna Anna Twardowska, która zadała pytanie dotyczące kondycji 

finansowej placówki. Pan Dyrektor udzielił wyczerpującej odpowiedzi w której 

poinformował, że przychody Zespołu Opieki Zdrowotnej z tytułów podpisanych umów 

na świadczenia są na wysokości 97 % budżetu, podkreślił, że placówka nie posiada 

zadłużeń wobec kontrahentów, utrzymuje płynność finansową a w ostatnim czasie 

uzyskała zdolność kredytową, której wcześniej nie miała. 

Kontynuując swoją wypowiedź Pan Dyrektor podzielił się trudnościami z jakimi musi 

się mierzyć podczas kierowania placówką takich jak zmiany w wynagrodzeniach dla 

personelu, który nie zawsze akceptuje aspekty prawne regulujące wysokość 

wynagrodzeń czy też podniesienie kryterium jakościowego wykonywanych usług, które 

z kolei będzie miało wpływ na czas oczekiwania przez pacjenta na wykonanie badania 

specjalistycznego.  

Następnie Pan Przemysław zaproponował członkom komisji obejrzenie pracowni 

tomograficznej oraz nowo zakupionej karetki, która jest wyposażona w specjalistyczny, 

nowoczesny sprzęt przeznaczony do resuscytacji. Członkowie komisji mieli okazję 

porozmawiać z ratownikami medycznymi, którzy w tym dniu pełnili dyżur.  
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Ratownicy zaprezentowali wnętrze karetki oraz jej wyposażenie podkreślając, że 

pracują teraz na sprzęcie o wysokiej jakości. Szczególną uwagę zwrócili na 

automatyczny sprzęt przeznaczony do wykonywania masażu serca, którego 

zastosowanie umożliwia ratownikowi wykonywanie innych czynności mających na celu 

ratowanie życia pacjenta.  

Pani Przewodnicząca podziękowała za oprowadzenie członków komisji oraz 

zaprezentowanie sprzętu. W związku z tym, że nie było więcej pytań Pani 

Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu porządku posiedzenia komisji. 

 

Pani Przewodnicząca przedstawiła protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji 

Zdrowia. Członkowie komisji jednogłośnie przyjęli protokół 2/2024 z dnia 20 czerwca 

2024 r. 

 

Na zakończenie posiedzenia Przewodnicząca podziękowała gościom za przybycie 

oraz poinformowała o kolejnym terminie posiedzenia komisji. 

 
 

5.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 
1.1  Zapytania 
 
Nie zgłoszono. 

 
5.2   Opinie 
 
Nie wygłoszono   
 
 

      5.3  Stanowiska 
 
Nie podejmowano  
 
 
5.4   Wnioski 
 
Nie podejmowano  

 
 

     Protokołowała :                                                   Przewodnicząca  Komisji    
 

___________________________        ______________________ 
          /Ewa Roman/                                                                / Iwona Tyll / 


